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Protokoll 

 

 

Utvalg: Brukerrådet for funksjonshemmede 

Møtedato: 28.01.2014 

Tidspunkt: 18:00 

Møtested: Rosenholmveien 4 B  

  

 

Følgende medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Repr 

Petter Tomren 

Else Berit Momrak 

Marit Joachimsen 

Espen Thomassen 

Leif Larsen 

Toril Hareide Waag 

Leder 

Nestleder 

LUPE 

ADHD-foreningen 

Autismeforeningen 

Blindeforbundet 

FrP 

A 

 

Forfall: 

Hassan Waarie NHF 

Hilde Seip NHF 

Leif Inge Sandvik 

 

Fra administrasjonen møtte: 

Vegard L. Jensen, møtesekretær (vikar) 

 

Saker behandlet: 

 

Arkivsaksnr.: Saksnr. Tittel 

 PS 14/ 1 Saker behandlet i møte 

 PS 14/2 Orienteringssaker og spørsmål i møte 
 

 

Åpen halvtime: Ingen fremmøtte 

 

Møtet lovlig satt med 6 representanter 

 

Innkalling godkjent 

 

Saksliste godkjent 

 

Protokoll av 05.11.2013 godkjent med følgende merknad: 

Brukerrådet for funksjonshemmede etterlyser status i bydelens Handlingsplan for mennesker 

med funksjonsnedsettelser, eventuelt en skriftlig orientering. Ved eventuell revisjon i 2014 

ønsker rådet å bli involvert tidlig. 



 

 

 
 

PS 14/1 Saker behandlet i møte 

Behandling i Brukerrådet for funksjonshemmede, 28.01.2014: 
 

PS 14/1 Årsregnskap 2013 
Saken forelå ikke til møte. Ikke tatt til behandling. 

 

 

PS 14/2 Orientering om innvilget tilskudd fra Helsedirektoratet til  

videreføring av samhandlingstiltak, tilbud til kronikergruppe – folkehelse  

og frisklivsentraler. Statsb. 2013 kap 762, post 60 
Brukerrådet for funksjonshemmede gir honnør til de som har utredet saken 

og tar den til orientering. 

  
 

PS 14/3 Tilsyn ved Hallagerbakken dagsenter 
Brukerrådet for funksjonshemmede mener det er positivt at tilsynsutvalget leverer en mer 

utfyllende rapport, og forventer at bydelen følger opp det som er påpekt. 

 

Brukerrådet for funksjonshemmede tar saken til orientering. 

 

 

PS 14/4 Tilsyn ved Grensestien avlastningsbolig 21.10.2013 og 

11.11.2013 
Brukerrådet for funksjonshemmede mener det er positivt at tilsynsutvalget leverer en mer 

utfyllende rapport, og forventer at bydelen følger opp det som er påpekt i rapportene 

vedrørende rullestolbrukere og vedlikehold av avlastningsboligen.  

 

Brukerrådet for funksjonshemmede tar saken til orientering. 

 

 

PS 14/5 Tilsyn ved Kantarellen bo og rehab, og Kantarellen dagsenter 

01.10.2013, 21.10.2013 og 19.11.2013 
Brukerrådet for funksjonshemmede mener det er positivt at tilsynsutvalget leverer en mer 

utfyllende rapport, og forventer at bydelen følger opp det som er påpekt i rapport fra 

uanmeldt tilsyn, datert 01.10.2013, vedrørende hvordan prosjekter utføres. 

 

Brukerrådet for funksjonshemmede tar saken til orientering. 

 

PS 14/6 Nasjonal tilskuddsordning mot barnefattigdom 2014 
Brukerrådet for funksjonshemmede tar saken til orientering. 

 

PS 14/7 Åsland, riggområde for 4 TBM – Follobanen 

Planforslag til offentlig ettersyn 

Detaljregulering 
Brukerrådet for funksjonshemmede tar saken til orientering. 

 

PS 14/8 Uttalelse til søknad om salgsbevilling fra Ali Enterprises AS 
Brukerrådet for funksjonshemmede tar saken til orientering. 



 

 

 
 

 

PS 14/2 Orienteringssaker og spørsmål i møte 

OL/Paralympics landsby Grønmo 

Espen Thomassen stilte spørsmål om det planlegges OL landsby på Grønmo, og om 

forurensing fra deponiet kommer i konflikt med denne bruken av området, blant annet med 

tanke på forlegninger for deltakere. Han orienterte også om innspill fra SV om t-bane 

tilknytning til området ved et OL. Brukerrådet ønsker å uttale seg til plansaken. 

 

Med bakgrunn i dette, og med henvisning til pågående planarbeid for området, orienterte 

administrasjonen om følgende forhold: 

 

Grønmo - OL areana for skiskyting og skiskyting- og paralympicsløyper i marka 

Hensikten med prosjektet er å legge til rette for etableringen av en OL arena for skiskyting 

på deler av arealet til gjenbruks- og avfallsstasjonen og etablere skiskyting- og 

paralympicsløyper i marka. De fleste bygg og tribuner bygges som provisorier. Sørliveien 

tenkes brukt til massetransport for publikum, mens Grønmoveien ønskes brukt til å frakte 

utøvere og andre akkrediterte. Det vurderes adkomst fra Skullerud, løyper i nord, øst og sør 

for arenaen. Vann fra dam i nord øst kan muligens brukes til snøkanonanlegg. Etter OL, 

oppgis anleggets etterbruk, primært som nasjonalt anlegg for paralympics, treningsanlegg for 

skiskyting, mindre nasjonale mesterskap, og som inngangsport til marka. 

  

Det ønskes også å få avklart om arenaen kan innarbeides i det pågående planarbeidet for 

Grønmo, men med utvidelser for løyper i nord og øst. 

 

Pågående planarbeid for Grønmo 

Bydelen har tidligere uttalt seg til det pågående planarbeidet for Grønmo. Kort fortalt ser 

man på følgende 3 alternativer: 

 

1. Tilbakeføring til Marka  

2. Golf og gjenvinningsanlegg  

3. Flerbrukspark og gjenvinningsanlegg  

 

Om Grønmo 

Når det gjelder forholdene på Grønmo er det både krav til avslutning og etterdrift: 

Landskapet på Grønmo er resultat av 40 års deponivirksomhet og avslutningsplanens krav til 

terrengform og stigningsforhold (minimum fall på overflaten 5%, det vil si 1:20) for å sikre 

et kontrollert tilsig av overflatevann ned i fyllingene. 

 

Det er krav til etterdrift av deponiet. Etterdriften skal sikre at nedbrytningen av det deponerte 

avfallet finner sted uten overhengende fare for eksplosjoner og utslipp av forurenset vann. 

Det vil være behov for å kontrollere, føre tilsyn med og vedlikeholde gass- og 

sigevannsanleggene, samt å etterfylle setninger for å opprettholde de overordnede 

terrengformene. Gasshus, bassbrønner, gassfakkel, inngjerdede rensedammer og interne 

driftsveier vil være synlige bevis på de kjemisk/biologiske prosessene som finner sted under 

den rene overflaten. Det kan ikke etableres nye anlegg på overflaten som hindrer tilgang til 

eller er i konflikt med disse anleggene. Det kan heller ikke gjøres inngrep som endrer de 

overordnede terrengformene og påvirker avrenning av rent vann. 

 

Nedbrytningsprosessene av avfall på Grønmo vil foregår i 40-100 år.  



 

 

 
 

Deponiene vil ikke være stabil byggegrunn så lenge nedbrytningsprosessen pågår, og det kan 

forventes setninger på opptil 4 cm i året i denne perioden. Det vil ikke være mulig å 

gjenskape Marka/naturlandskapet slik det var før deponiet ble anlagt. Overflaten vil kreve 

skjøtsel i en eller annen form i minimum 30 år. 

 

Innspill fra bydelen  

Bydelsutvalget har uttalt seg til planene for Grønmo som OL areana for skiskyting og 

skiskyting- og paralympicsløyper i marka (behandlet 19.12.2013). Det er i den forbindelse 

forutsatt at anlegget ivaretar hensyn til forurensing, sikkerhet og støy. I uttalelsen fra 

bydelsutvalget fremgår det også at dette og andre forhold må det redegjøres for, og senere 

forankres i reguleringsplanen for området, dersom anlegget blir en realitet. 

 

Årsrapport 

Årsrapporten til Brukerrådet for funksjonshemmede er godkjent, og Petter Tomren ønsker at 

den legges ut på bydelens nettsider. Den skal også vedlegges denne protokollen. Petter 

Tomren vil sende årsrapporten til FFO og SAFO. 

 

Invitasjon til erfaringsutveksling fra FFO Oslo 

Petter Tomren orienterte om invitasjon fra FFO Oslo om møte, 15.02.2014, vedrørende 

erfaringsutveksling for medlemmer og varamedlemmer i bydelenes Råd for 

funksjonshemmede.  

 

Brukerråd NAV 

Espen Thomassen tok opp hvordan brukerråd NAV fungerer. Petter Tomren foreslo at dette 

luftes på FFOs erfaringsutveksling. 

 

Samarbeidsforum innen psykiatri og rus 

Nytt samarbeidsfora, med forhold knyttet til representasjon uklart. 

Petter Tomren orienterte om at saken vil komme tilbake til Brukerrådet for 

funksjonshemmede i mars. Saken ligger hos Torstein Grande. 

 

Trafikkplan 

Espen Thomassen og Petter Tomren ser på innspill fra Brukerrådet for funksjonshemmede. 

 

Follobanen 

Brukerrådet for funksjonshemmede tok Underretning om politisk planvedtak Follobanen til 

orientering. 

 

Post i butikk 

Det ble foreslått at dette følges opp som innspill til trafikkplanen. 

 

Brøyting/vedlikehold 

Dårlig brøytet og vedlikeholdt gang- og sykkelvei fra Åsbråten følges opp gjennom 

Bymiljøetatens elektronisk meldetjeneste av Leif Larsen og Espen Thomassen. 

 

 

Møtet ble hevet kl. 20.00 

 

 

 

Petter Tomren 

leder 


